

## Styrelsemöte ÖDET Programförening

2023-01-20



### 1 Närvaro

#### 1.1 Närvarande

Soren Smink, Felix Gustafsson, Filip Göransson, Erik Knutsson, Daniel Bleckert, Linus Frisk, William Balte, Jonathan Rendel, Ruben Croall, Dante Wengeler, Matteus Sangeri, Mattias Rademaekers

#### 1.2 Anmäld frånvaro

#### 1.3 Frånvaro

Theo Johnsson

#### 1.4 Adjungeringar

## 2 Dagordning

### 2.1 Mötet öppnas:

12.16

### 2.2 Dagordning godkänns:

Ja

### 2.3 Val av mötesordförande:

Soren Smink

### 2.4 Val av justeringsperson:

Dante Wengeler

### 2.5 Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till i handlingarna:

Föregående har lagts till

### 2.6 Inkomna skrivelser:

Webbyrå reklam - Inget intresse för det

Mito - genomgångsförslag - Inget större intresse bland styrelsen

ITE/LHS UTB-möte - Erik och Mattias går dit

Utlåning av mekis efterfrågas - Skriva på kontrakt får att låna för våra medlemmar och deposition på 500kr och extra ersättning vid större skador

Gamla ekonomiansvarig skrivit mail om fel skickat bankkort

Swedbank har skickat årsavgifter

### 2.7 Uppföljning: skrivelser

Hinken - ej återkommit, får maila igen

### 2.8 Uppföljning: sektionsrapporter

### 2.8.1 Ekonomi:

Kortkonto: 4091.06 Kr

Phestkonto: 4029.91 Kr

Placeringskonto: 100 Kr

Hitract återbetalning - Soren fick samtal av Robel, buggen bör vara åtgärdad

Swedbank - Borttappade swedbank papper, behåller Dantes åtkomst till banken ska läggas in igen och även

Mattias ska få åtkomst

VIP-Monkey faktura - uppdatering? - felinskickat men fått svar ifrån de

Mekatronens Jul märke betald/inlagd? Faktura ligger i discord. - inlaggd för betalning.

### 2.8.2 Phestorgan

Phestorgan ska kontakta flera föreningar/binda kontakt inför eventuella gasquer/ÖDET-fredagar genom instagram - Ruben håller i att skicka ut meddelande

Koppla stripe till phestkontot - Dante återkommer

Mekatronens jul - otroligt lyckad, guldstjärna för glöggen.

Spökboll - gå ut med intresseanmälan efter jul/nyår - Ruben återkommer

Phestorgan kontaktat Tylösand angående finsittning mellan vecka 18-23 tänker på att ha med mårffint eventuellt 1 till program, ha med +1 - Ca. 750kr per biljett, 6e maj, uppskattat 150 personer som kommer, +1 gäller och med mårffint

ÖDET-fredag 27 januari med mårffint - Allt är klart inför fredagen.

HET och Trafikljus-gasque under VT - phest återkommer

### 2.8.3 Mekis

Jonathans PID-status? - Beställt grejer

### 2.8.4 IOM

ÖDET-LAN, Daniel har slängt ut frågeställning till LH och pratat med Erik angående gameeffect - Daniel återkommer när LH har svarat - Daniel återkommer

#### Hemsidan

- William ska kolla med Filip Göransson (ex ödet), ännu en gång. - Betala en gammal faktura som inte finns, be om att skicka igen

- Cookies lägg tills för att spåra trafiken och använda det för statistik

Feedback i discord - Redo för övriga protokoll? - Sektion Phestorgan? - återkommer

### 2.8.5 KON

Ljudcenter - William - ingen respons, återkommer

Gymnasiebesök - återkommer

### 2.8.6 D2, D4, pant och projektrum

Stök på D - Hinken har kontaktas, inte svarat ännu.

Skrivare - avvaktar Hinkens återkoppling

Pant på D4 - Jonathan kollar upp lås

## 2.9 Övriga ärenden

Styrelsetröjor - Har alla swishat?

Möte med skolan & övriga föreningar, pratades en del om nollningens välkomnande samt overallkultur.

### Från Föreningsutbildningen

- Lämna in förslag inför årsmötet / generellt (Svårt att göra det i dagsläget), förslagsvis brevlåda.
- Förbättra valberedning inför årsmöten (intervjuer osv..) - Går inte igenom
- Verksamhetsplan för vad som har genomförts/ska genomföras (excelark osv) - inte värt att lägga mer tid på

### 2.9.1 Pluggmaterialsprojekt

Mattias kommer ta tag i det - återkommer

### 2.9.2 Workshops:

Mekismärke, återkommer i discord

Gamla&nya styrelsen - börjar bli dags

## 2.10 Nästa möte:

om 2 veckor

## 2.11 Nästa workshop:

## 2.12 Mötet avslutas:

13.18

### **3 Justering**

#### **3.1 Disclaimer**

Tillvald ordförande, justeringsperson och sekreterare ansvarar själva för att lämna kommentarer senast 24 dagar efter mötet. Vid avsaknad av protest godkänns därefter protokollet automatiskt under nästa möte och läggs då till handlingarna.

#### **3.2 Justeringspersonens underskrift:**

Justeringsperson Dante Wengeler och mötesordförande Soren Smink godkänner protokollet 13:19:34